
 

 

Afd. 3 Sundby Hvorup Boligselskab 

Referat nr. 87 fra bestyrelsesmøde den 26. marts 2018 
 

Tilstede:  Arne, Ole, Tonny, Lone, Birthe og Kurt  

Fravær: Lisbeth (med afbud)  

Dirigent:  Arne 

Referent:  Kurt 

 

Dagsorden: 

     1.   Godkendelse af referat 

     2.   Orientering fra formanden 

     3.   Orientering fra øvrige bestyrelsesmedlemmer 

     4.   Ting til drøftelse/beslutning 

     5.   Eventuelt 

 

Ad. 1:     

Referat nr. 86 fra 26. februar 2018 blev godkendt. 

 

Ad. 2:  

Arne bød velkommen. 
 
Arne orienterede om: 

 Anker Eriksen’s afskedsreception fredag d. 23. marts 2018 var et tilløbsstykke, og der 
var mange der havde lagt vejen forbi, og fra afd.3 deltog formanden og to afd. 
bestyrelsesmedlemmer. 

 Rundgang i afd.3 - Der er endnu ikke fastlagt en dato for Rundgang 2018, det har 
normalt været i april måned. 

 Automatisk plæneklipning – Boligselskabet afprøve om det er muligt, at slå 
græsplæner med robot, og der vil blive gennemført et forsøg i afd. 10 

 Repræsentation i Organisationsbestyrelsen – Såfremt fusionen mellem Østvendsyssel 



Boligselskab og Sundby Hvorup Boligselskab bliver godkendt af de to selskabers 
repræsentantskaber, skal Østvendsyssel være repræsenteret i Organisations-
bestyrelsen fra d. 1. januar 2019, antal medlemmer i Organisationsbestyrelsen 
forbliver uændret, og dermed får Sundby Hvorup Boligselskab mindre repræsentation i 
den nye Organisationsbestyrelse. 

 Besigtigelsestur 2018 – Lone har meldt fra, og vi har derfor tilmeldt 4 personer fra 
afdelingsbestyrelsen i afd. 3, og formanden som er tilmeldt gennem Organisations-
bestyrelsen. 

 Til og fraflytninger- Der er ingen orientering herom. 

 
Ad.3:  
 

1. Der er nu kommet ny rist i gulvet i Vaskehuset Frank Rygårdsvej 10, og det er planen at 
der skal males dernede, arbejdet skulle være under forberedelse, og vil blive igangsat. 

2. Græsplæner er meget medtagne efter at Stofa og Nordisk Kabel har kørt på dem med 
tunge maskiner og mobilt entreprenørmateriel. Det er meningen at plænerne 
efterfølgende bliver renoverede. 

3. Der er nu tre udbydere af TV og internet i lejlighederne i afd. 3, og det blev drøftet om 
afd. bestyrelsen skulle invitere dem til et møde i afdelingen, men da behovet er meget 
individuelt for beboerne, vil vi ikke gøre det. 

 
 
Ad.4:    Jubilæet i Sundby Hvorup Boligselskab d. 13. oktober 2018. 
 

1. Det er overordentligt vanskeligt at finde på aktiviteter for beboerne, der ikke koster 
noget, da der ikke er nogen økonomiske midler ført ud i afdelingerne.                                                
Spejderne i Lindholm er blevet kontaktet og de kan ikke deltage med noget, og ideen 
med et børne Zoo fra Nymarksminde vil koste 3.500,- og det ser også ud til ikke at 
kunne gennemføres. 

2. Der blev givet udtryk for at det havde været ønskeligt, at kunne overrække en pose 
med vin eller lignende til beboerne. 

3. Boligselskabet giver dog kaffe, kage, øl og sodavand. 
4. Afd. 32 stiller et stort telt til rådighed, så man ikke er så afhængig af vejrlig, og der kan 

så søges læ på dagen, hvis det er nødvendigt, teltet placeres ved fælleshuset på 
Bakkevej. 

 
 
 
 
 
Ad 5: 
 
Næste Bestyrelsesmøde afholdes mandag  d.23. april  2018, kl. 17 
 
 



 
 
 
 
  
 

Lindholm, 26. marts  2018 

 

 

 

 

 

_________________                         _________________                  _________________ 
Arne Olesen   Ole Norre Christiansen             Lisbeth Glud 
 
 
_________________   _________________              _________________  
Birthe Mortensen  Tonny Larsen                                Lone Abildgård 
 
  
_________________                      
Kurt  Ørvad Jensen 


